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Verslag AV 25 Mei: 

 

De vergadering wordt geopend door de voorzitter om 10:02u 

 

1  Het voorstellen van nieuwe leden AV – Bestuur. 

2  Ingekomen stukken; 

Africhting: Toch proberen voor meer 1/2 honden bij NIAK 

Toch wordt er gevraagd om 1 en 2 honden meer te promoten voor de 
Pre voor 270 en NIAK kwali. 

Universal: Was een leuk bezet evenement waar Pascal 5de werd en 
Catharine 7de.  Een grote dank ging uit naar Henrie en Ria voor de goede 
zorg en begeleiding. 

Aankeuring: Romy had 14 honden om te keuren.  

2de Pre werd gestart bij KG Schijndel i.v.m. geen akkers het aantal 
deelnemers was aan de lage kant. 

Na het speuren ging het verder in Apeldoorn. 

Kynologisch weekend jeugd promoten om honden te sturen eind juni. En 
jeugdleden stimuleren om de honden voor te brengen. 

Terugkom dag voor de pakwerkers moet niet gevraagd. Dit nog 
terugkoppelen. 

Opleiding voor keurmeesters is nog bezig er zijn 3 kandidaten eind 
september Is het examen. Ze kunnen wel tot de tijd mee blijven lopen 
met de keurmeesters zodat de pauze niet te lang is. 

17-21 juni 2026; 

WK Nederland wordt gehouden in Kaatsheuvel Stadion Brabant 
Universal, agility, KCM en africhting dit willen ze samen doen. 

De vergadering hiervoor is in de middag na de AV-vergadering. 

3  Er zijn geen op of aanmerkingen  

4  Lijst voor Kynologisch instructeurs is er niet apart, deze is te 
vinden op de website RvB. 

Pakwerkers mogen deze taak ook overnemen bij karakter beoordeling. 
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En men mag niet 2x dezelfde keurmeester achter elkaar vragen voor 
deze Karakter beoordeling. 

VDH website; de leden vonden de kosten veel te hoog maandelijkse 
vergoeding. 

Deze kosten worden nu overgenomen door de VDH Hosting.  

Limburg vindt dit ook beter en stemt voor ( Edmond bellen ) 

Collectief instappen wordt hier door dan ook goedkopper voor de VDH. 

VDH App; hier was vraag naar om een app te maken maar de kosten 
voor de Webapplicaties zijn er veel te duur voor. 

Speldjes kunnen ook door de VDH gestuurd worden naar de leden. 

Maar velen vinden het toch leuker zelf uit te geven aan leden. 

FGK 17 feb; Overleg kringgroepen pakwerkers kijken of dit goed 
verloopt. 

Licentie; States blijft geldig voor beiden NBG, VDH. 

5 Zijn er op of aanmerkingen over sponsering Jaarverslag  

1 januari 25 komen er veranderingen in Business club sponsoring. 

Deze worden te zijner tijd toegelicht. 

 

Verder geen op of aanmerkingen. 

6 Kascontrole; 

Deze heeft plaats gevonden bij H. van Erven in Tilburg deze kon alles 
goed verantwoorden. 

Wel nog opmerkingen over een aantal zaken. 

-  ICT-kosten waren veel te hoog. 
-  Declaraties beter in het kwartaal declareren in het kwartaal waar 

ze gemaakt zijn niet in ander kwartaal   BV. 1ste in 3de    
-  Declaraties geen bonnen bij WUSV Team Sponseringen 

deelnemers. 

Hier waren kosten gemaakt maar geen bonnen overlegd BV: 

Jo geeft aan om een lijst te maken met alle kosten. 
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Tevens wordt er door de Business Club aangegeven dat zij geld 
sponseren voor het WUSV-team, maar dat ze hier mee kunnen doen met 
het team en daar geen verantwoording hoeft afgelegd te worden. 

En Hans voegt er nog aan toe dat € 2.500, - eigen sponsorgeld is wat Jo 
op heeft gehaald en dit geen VDH-geld is en ze dit ook naar eigen 
belang kunnen uitgeven zonder bonnen te overleggen. 

Ver geen opmerkingen  

Decharge verleend. 

7 Er wordt een 3de kascontroleur gezocht  

Dit komt terug in de najaarsvergadering november 24  

Wordt op de agenda gezet  

8 Bestuursverkiezing; 

Binden en Herkozen  

9 

10 pag. 4 regel 1.5 rasvereniging.  Pag. 8 regel 6.2 Werkgeschiktheid 
voor Fok. 

Reu met pups met HD, ligt niet steeds aan de reu. Hij zou uit het 
fokprogramma moeten gezet worden maar dit kan ook aan de eigenaar 
liggen, BV verkeerde voeding of de pup wordt al op jonge leeftijd 
overbelast. 

Hier wordt op gereageerd. 

pag. 7 Fokken 2 jaar t/m 9 jaar  

Fokken wordt nu met tussenpauze van 12 maanden VFR Goedgekeurd. 

11 Goed gekeurd met AD Mutsaers 

12 Vorig jaar september SV WUSV gesprek niet doorgegaan deze 
kunnen nog steeds niet door een deur het is aangevochten dat het niet 
volgens de regels gaat. Nu wachten op het gerecht in juni 2024. 

Ze kijken nog steeds niet dezelfde kant op. 

3 juni is er een congres opgeroepen Europees Comité. 

VDH heeft besloten om zich er niet mee te bemoeien, alles is nog heel 
onzeker. MACHT EN GELD KWESTIE. 
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13 2 zaken  

1 Buitenlandse keurmeesters toestemming nodig van RvB. 

Jullie moeten kijken of deze in de lijst staan bij FCI-site als dit zo is dan 
mag het wel En dan is hij ook erkent. 

Clubmatch – Fok 

Als er iets niet zeker is vraag dan om raad bij de VDH. 

Karakter interne zaak VDH 

2 pakwerkers CMW is het niet eens 5 juni komt de zaak voor. 

 

14 Functie dierenarts ligt nog bij de Arbitrage. 

15 19 april WR Apeldoorn 14/9 aanwezig  

Mededeling terugblik speurhonden 3 DH aanwezig 2 geslaagd 

 1niet 

NK speuren 7-8 sept Terneuzen 

NK WHC 6-7 juli DHV Herderewich 

Nederlandse verenging mag geen evenement organiseren bij 
buitenlandse KG. 

Speur WK 25 31-3t/m 6-4 Oostenrijk 

Beschermkappen op de tanden ligt nog in de ijskast komt later uitspraak 
over. 

Selectie speuren gaat van 6 naar 4. Dit is goed gekeurd wel onder 3 
verschillende keurmeesters  

16 Rondvraag; ZH 

Waarom er een verschil is in bijdrage evenementen € 25 of € 30. Dit 
wordt per 1jan ‘25 gelijkgetrokken. 

 

Drenthe; 

Deze vraag was al beantwoord VDH Website, verder komen ze erop 
terug in nov ‘24 
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Overschrijving van Drenthe naar Brabant, ook dit wordt verder uitgezocht  

 

 Aankeuring; 

Dox waren er nog honden op geel staan in Dox’s  

SV heeft dit nog steeds niet aangepast. Wordt besproken met Mw. 
Spaas om er verder vraag naar te doen of dit veranderd kan worden  

 

Pre; 

Waarom nog maar op 1 dag en niet op 2 dagen? 

CA geeft aan dat de kosten te duur zijn en bij 18 honden is het nog maar 
op een dag. Denk aan keurmeesters overnachten en degelijke. 

 

Selectieprocedure wordt aangepast – voorstellen  

FGK – pakwerkers Dank aan de VDH. 

Leden van kringgroepen weten alles wat er reilt en zeilt maar wat wordt 
er gedaan met leden dit niet aangesloten zijn bij de kringgroep ? 

Voorstel om iets van korting bij bv. Welkoop op voer met je VDH pasje  

Commissie gaat dit oppakken/ wat te doen ermee. 

 

De voorzitter bedank iedereen voor zijn/haar aanwezigheid, en nodigt 
iedereen uit voor een lunch. 

 

En een goede reis naar huis  

Tot de volgende vergadering AV-vergadering nov’24  

 

 

 

                   


